
Artikel 44 vragen BVR over JA sticker

Rijswijk, 28 september 2021

Tijdens de gemeenteraad bijeenkomst van dinsdag 14 september is bij meerderheid van de raad 
besloten om de ja sticker niet in Rijswijk in te voeren.

Echter door de wethouder van der Laar was reeds eerder in het 2e kwartaal 2021 meerdermalen 
wereldkundig gemaakt dat de invoering van de Ja sticker een feit was.

De fractie van beter voor Rijswijk heeft derhalve de navolgende vragen:

• Waarom heeft u reeds vooruitlopende op het besluit wereldkundig gemaakt dat de ja sticker 
zal  worden ingevoerd?

• Waarom heeft u dit nep nieuws naar de burgers en ondernemers toe gecommuniceerd?
• Zijn er reeds stickers besteld door de gemeente
• Wat zijn de kosten van de getroffen voorbereiding op de Ja sticker? Hierbij kijkende van inzet 

ambtenaren tot en met voorbereidingen.
• Is een gedeelte van het begrote budget hieraan reeds uitgeven?
• Nu handhaving niet meer op de ja sticker hoeft te handhaven kan de beschikbaar gekomen 

tijd worden besteed aan de golf van auto-inbraken in Rijswijk?
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